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                                              ΔΕΛΤΙΟ ΤΥΠΟΥ 

         ΤΗΣ ΠΑΝΕΛΛΑΔΙΚΗΣ ΣΥΝΤΟΝΙΣΤΙΚΗΣ ΕΠΙΤΡΟΠΗΣ  

                          ΖΩΟΦΙΛΙΚΩΝ  ΣΩΜΑΤΕΙΩΝ 

 

 

                         Οι  300 συν  ένας της Ελληνικής Βουλής 

 

 

Ο φετινός εορτασμός  της Παγκόσμιας Ημέρας των Ζώων χαρακτηρίστηκε  από 

μια πολύ σημαντική στιγμή του ελληνικού κινήματος για την προστασία, την 

ευημερία και τα δικαιώματα των ζώων. 

Αναφερόμαστε στην στιγμή που η Μέη , ο σκύλος- οδηγός της τυφλής 

ερευνήτριας και Ολυμπιονίκη  Άννας Μαρίας Γκέρτσου παρέδωσε μαζί με τους 

εκπροσώπους του φιλοζωικού κινήματος, το ψήφισμα της συγκέντρωσης, στον 

Πρόεδρο της Βουλής κ. Φίλιππο Πετσάλνικο. 

Είναι η πρώτη φορά  που ένας σκύλος  μπαίνει μέσα στην Βουλή και  μάλιστα 

στο γραφείο του Προέδρου της, γεγονός που  θέλουμε να πιστεύουμε , ότι 

σηματοδοτεί  μια νέα  σελίδα, διαφορετική από την σημερινή, για τα ζώα στην 

χώρα μας.  

 

Συγκινητική  ήταν η στήριξη που παρείχε στον αγώνα μας ο Οικουμενικός 

Πατριάρχης κ. Βαρθολομαίος  με την επιστολή που μας έστειλε χαιρετίζοντας 

την προσπάθειά μας και τον ευχαριστούμε θερμά. 

 

Ευχαριστούμε θερμά την Τουρκική Ομοσπονδία Φιλοζωικών Συλλόγων  Η Α Υ 

Τ Α Ρ για το μήνυμα αλληλεγγύης και συμπαράστασης στον αγώνα μας για τα 

ζώα. 

 

Νοιώθουμε βαθιά μέσα μας την ανάγκη να ευχαριστήσουμε: 

Τους ανθρώπους του λόγου , της επιστήμης, της τέχνης  και του αθλητισμού ,που 

έδωσαν το παρόν , ο καθένας με τον δικό του τρόπο στην συνέντευξη .  

Τον μεγάλο μας συνθέτη κ. Μίκη Θεοδωράκη, τον μεγάλο μας ζωγράφο κ. 

Δημήτρη Μυταρά καθώς  και τον τερματοφύλακα της Εθνικής Ομάδας 

Ποδοσφαίρου κ. Αλέξη Τζόρβα  για τα μηνύματα συμπαράστασης στον αγώνα 

μας. 

Τους  υπουργούς, βουλευτές και πολιτικούς παράγοντες που ανταποκρίθηκαν στο 

κάλεσμά μας, γεγονός που τεκμηριώνει την διαπίστωσή μας  για την σημερινή  

δυναμική και την αναγνώριση  του φιλοζωικού κινήματος . 

Ειδικότερα  να ευχαριστήσουμε τον Υπουργό Προστασίας του Πολίτη κ. 

Παπουτσή και τον υφυπουργό του ιδίου υπουργείου κ. Όθωνα, τον υπουργό 

Δικαιοσύνης κ. Καστανίδη, την υφυπουργό Παιδείας δια Βίου Μάθησης και 

Θρησκευμάτων κα. Χριστοφιλοπούλου, τον βουλευτή του Π Α Σ Ο Κ  κ. 

Πρωτόπαπα, τον βουλευτή του Λ Α. Ο Σ  κ. Πλέυρη, τον κ. Κρομμύδα  

εκπρόσωπο των Οικολόγων Πράσινων, από τον οποίο και ζητάμε συγγνώμη  
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διότι μέσα στην ένταση της στιγμής παραλείψαμε να τον καλέσουμε στο βήμα,  

τον Αντιδήμαρχο Αθηναίων κ. Δημόπουλο  , του οποίου θεωρούμε ατυχή ένα   

μέρος της ομιλίας του, τον κ. Καμίνη υποψήφιο δήμαρχο Αθηναίων. 

 

 Ενημερώνουμε  δε ότι οι πολίτες τόσο της Αθήνας όσο και της υπόλοιπης χώρας 

γνωρίζουν πολύ καλά   το έργο  του καθενός και ποιες δημοτικές αρχές  στήριξαν 

ή πολέμησαν   τα φιλοζωικά σωματεία και τους φιλόζωους πολίτες πολίτες. 

 

Γι αυτό και ιδιαίτερα ευχαριστούμε για την παρουσία τους το Αντιδήμαρχο 

Γέρακα κ. Δρούγκα  και τον  Δήμαρχο Βύρωνα κ. Χαρδαλιά των οποίων το 

θετικό έργο για τα ζώα της περιοχής τους είναι γνωστό και ελπίζουμε να γίνουν 

παραδείγματα προς μίμηση για τους  νέους αυτοδιοικητικούς άρχοντες που θα 

εκλεγούν σε λίγο. 

 

Τον Γ. Γραμματέα του Υπουργείου Αγροτικής Ανάπτυξης και Τροφίμων  κ. 

Κανελλόπουλο, που παρευρέθηκε στην συνέντευξή μας. 

Η ερώτηση που του  απηύθυνε ακροάτρια-αγωνίστρια για την προστασία των 

ζώων, αν και αντικατοπτρίζει την έντονη αγανάκτηση των φιλόζωων πολιτών 

για την διαχρονική αναποτελεσματικότητα της Πολιτείας στα θέματα των ζώων, 

εν τούτοις δεν  μας βρίσκει σύμφωνους και δεν αποτελεί πρακτική της 

Πανελλαδικής Συντονιστικής Επιτροπής. 

  

Τους δημοσιογράφους που στήριξαν την εκδήλωσή μας και ιδιαίτερα τον κ. 

Σωτήρη Σκουλούδη και  την κα Ελένη Ηλιοπούλου από το  zougla.gr,  που ήταν  

ο χορηγός επικοινωνίας μας καθώς και την κα Αργυρώ  Μώρου, της οποίας την  

πολύτιμη εκπομπή «  Τα Συγκατοικίδια »  περιμένουμε να ακούσουμε και πάλι 

στον αέρα.  

Τον Πρόεδρο της Ε Σ Η Ε Α και τους ανθρώπους της για την απλόχερη βοήθεια 

που μας παρείχαν 

Τους πολίτες όλους που γέμισαν ασφυκτικά την αίθουσα της Ε Σ Η Ε Α  και 

ιδιαίτερα τις ,Ρόζα Μηνακούλη και Μάριζα Χριστοδουλου  από το ΠΟ.ΦΥ.ΖΩ ,  

Κάρολ Μακ Μπεθ από τον GAWF   ,την Βιβή και  την Κατερίνα από το 

Αδεσποτολόγιο , που μας βοήθησαν τόσο , καθώς και την Ρίτσα Ανεστοπούλου 

για την μεγάλη προσπάθεια που κατέβαλλε  για την διοργάνωση της 

συγκέντρωσης-πορείας  στο Σύνταγμα . 

Την κα Ιρια  Λιονάκη , μέλος της Πανελλαδικής Συντονιστικής Επιτροπής ,  

χωρίς   την πολύτιμη βοήθειά της οποίας   δεν θα είχαμε την παρουσία και τα 

μηνύματα της πολιτικής ηγεσίας της χώρας αλλά και τα συγκινητικά  μηνύματα  

των προσωπικοτήτων που αναφέραμε , καθώς και τον  Στέφανο Κατσέλη, για 

την τεχνική στήριξη που μας παρείχε κατά την διάρκεια της εκδήλωσης. 

 

Θα θέλαμε επίσης να εκφράσουμε την απογοήτευσή μας για την στάση των 

υπαλλήλων του ιδιαιτέρου γραφείου της Υπουργού κας Διαμαντοπούλου, που 

απαξίωσαν την προσπάθειά μας να εξασφαλίσουμε ένα μήνυμα της Υπουργού , 

σε αντίθεση με την προθυμία που επέδειξαν οι υπάλληλοι της κας Υφυπουργού 

κας Χριστοφιλοπούλου. 

 

Όμως οι λίγες αυτές  ατυχείς στιγμές της συνέντευξης- εκδήλωσης, ουδόλως  

σκιάζουν την σημαντική προσπάθεια που έγινε , η οποία μας γεμίζει με 



αισιοδοξία για το μέλλον και μας κάνει να πιστεύουμε ότι η   σκυτάλη που θα 

παραδώσουμε στις  επόμενες  γενιές φιλόζωων θα είναι λιγότερο ακανθώδης.  

Σας ευχαριστούμε θερμά όλους 

 

Η ΠΑΝΕΛΛΑΔΙΚΗ ΣΥΝΤΟΝΙΣΤΙΚΗ ΕΠΙΤΡΟΠΗ 

ΖΩΟΦΙΛΙΚΩΝ ΣΩΜΑΤΕΙΩΝ 

 

 

 

 

 

 


